
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 4. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 497
Vil ministeren – med henvisning til svar på MOF alm. del - spørgsmål 187, 188, 335 og
389 – redegøre for, hvorfor og hvordan det hænger sammen, at ministeren mener, at det,
at der bliver plante- og rodrester tilbage på jorden efter anvendelse af bladgødskning,
som derved bidrager til udvaskning af næringsstoffer, gør, at bladgødskning ikke kan an-
erkendes som virkemiddel samtidig med, at ministeren anerkender efterafgrøder som vir-
kemiddel, hvor der antageligt også bliver plante- og rodrester tilbage på jorden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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